
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
3. Przedstawienie informacji z pracy Urzędu przez Pana Wójta. 
4. Pytania i interpelacje. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
Gminy Ciepłowody. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie Gminy Ciepłowody. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego programu 
profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych na 
terenie Gminy Ciepłowody na 2006 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu udzielania 
pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 
zamieszkałych na terenie Gminy Ciepłowody 

9. Odpowiedzi na pytania i interpelacje .  
10. Wolne wnioski i zapytania radnych i mieszkańców gminy .  
11. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania  
12. Zakończenie sesji. 



Protokół nr XXXIV/2006 
 
z posiedzenia Rady Gminy Ciepłowody odbytego w dniu 7.03.2006 godz. 1400 w Sali nr 12 
przy Pl. Mickiewicza 2 w Ciepłowodach. 
 
Przewodniczący Rady otworzył XXXIV sesję Rady Gminy Ciepłowody, na podstawie listy 
obecności stwierdził prawomocność obrad, na ustawową ilość 15 radnych, w sesji 
uczestniczyło 10 radnych. 
Do przesłanego programu sesji, uwag nie wniesiono, program został przyjęty jednogłośnie. 
 Ad.2 
Do protokołu z ostatniej sesji uwag nie wniesiono. Protokół został przyjęty jednogłośnie. 
Ad. 3 
Informacje z pracy Urzędu przedstawił P. Wójt. 
- podjęto 6 zarządzeń w/g rejestru prowadzonego w sekretariacie Urzędu. 
- spotkanie z Powiatowym Lekarzem Weterynarii nt. finansowania sprzętu przeciw 
zagroŜeniom 
- udział w posiedzeniu komisji poborowej w Ząbkowicach na którą stawali poborowi z naszej 
gminy 
- udział w Walnym posiedzeniu OSP na którym były omawiane warunki i zagroŜenia 
wypadkowe i poŜarowe 
- udział w Walnym posiedzeniu 2 jednostek OSP (Dobrzenice i Ciepłowody) na których 
dokonano wyboru nowych władz. 
- udział w uroczystości 50 lecia Spółdzielni GOMI 
- spotkanie z Dyrektorem Szpitala w Strzelinie, które miało na celu poparcie bo coraz więcej 
osób z terenu naszej gminy korzysta z ich usług  a dla nich to szansa na korzystniejszy 
kontrakt. 
- spotkanie z Dyrektorem Masztalskim i jego zespołem i udział w dyskusji publicznej nt planu 
miejscowego 
Radny Sulima- nawiązał do wypowiedzi P. Wójta, który mówił, Ŝe spotkał się z Dyrektorem 
Szpitala w Strzelinie, ze świadczeń którego korzysta duŜo mieszkańców z naszej Gminy, bo 
wiadomo, Ŝe my nie mamy na terenie Gminy, a część ludzi korzysta ze szpitala w 
Ząbkowicach Śl. Informuje Radę, Ŝe mieszkańcy Ziębic chociaŜ mają swój ZOL w 
większości wybierają szpital w Strzelinie, wystarczy się przejechać ulicą Kolejową i zobaczyć 
co świadczy o tym Zolu, bo do niedawna wisiała tam tablica, Ŝe to jest szpital. P. Ściborski 
świadczy tam usługi, mieszkańcy z terenu gminy Ziębić wybierają szpital w Strzelinie i 
wydaje mu się, Ŝe dobrze zrobiliśmy, Ŝe na naszą Gminę nie wpuściliśmy Pana Ściborskiego. 
P. Wójt- uzupełnił wypowiedź, Ŝe coraz większa liczba mieszkańców korzysta z usług 
szpitala w Strzelinie, myśli, Ŝe dobrze, Ŝe mieszkańcy mają moŜliwość wyboru. Co do P. 
Ściborskiego nie będzie się wypowiadał, bo to nie nasz temat, tym bardziej, Ŝe w Ziębicach 
nie jest szpital a ZOL. 
Przew. Rady- nie będziemy wywoływać P. Ściborskiego, czas pokaŜe czy dobrze, Ŝe Pan 
Ściborski nie wszedł z inwestycją na teren naszej Gminy.  
 
Ad.4 
Przew. Rady- odczytał interpelację dotyczącą zatrudnienia Kierownika ZUK w 
Ciepłowodach. 
Radny Sulima – zapytał czy P. Kierownik jest niezgodnie  z przepisami zatrudniony. 
Przew. Rady- interpelacja jest w formie zapytania, ma co do zatrudnienia wątpliwości i chce 
to wyjaśnić. 
Radny Dmytruk- zapytał P. Wójta odnośnie działań w kwestii ptasiej grypy 



Ad. 5 
P. Masztalski- poinformował, Ŝe  opracowanie studium było spowodowane zmianą ustawy i 
braku spójności jego zapisów z ustaleniami planu zagospodarowania Przestrzennego 
Województwa Dolnośląskiego. Trzecim powodem było to, Ŝe plan ogólny miejscowego 
zagospodarowania przestrzennego przestał obowiązywać 31.12.2003 r. Trzeba było 
opracować plan miejscowy zagospodarowania przestrzennego ale Ŝeby to zrobić to trzeba 
najpierw uaktualnić studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego. 
Uchwała została podjęta w 2005 roku, prace przebiegały rok, w tym czasie zbierano wnioski, 
odbyły się publiczne dyskusje, odbyła się prezentacja rozwiązań studium i została zamknięta 
w formie, w której ustalono główne i podstawowe zasady polityki przestrzennej na obszarze 
gminy. Są tam zapisane główne, podstawowe wymagania, które będą musiały spełniać 
miejscowe plany zagospodarowania przestrzennego, które później będą uchwalone. Takim 
dokumentem, który pojawi się na najbliŜszej sesji będzie miejscowy plan zagospodarowania 
przestrzennego ale Ŝeby był uchwalony, najpierw musi być uchwalone studium. Są to 
ustalenia tekstowe i dwa opracowania mapowe, które słuŜą po to aby później sprawdzać 
zgodność miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. To studium nie zmieniło 
podstawowych załoŜeń, które obowiązywało w poprzednim studium, został rozszerzony 
obszar zainwestowania, Ŝeby było moŜna większe tereny przeznaczyć na inwestycje oraz 
droga nr 5, która została podjęta w planie Województwa i uzyskała swój konkretny przebieg. 
Są to najwaŜniejsze elementy zawarte w tym studium. 
Przew. Rady- przedstawił opinię  wspólnego posiedzenia komisji, które pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie  studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Ciepłowody. 
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Uchwała nr 171/XXXIV/2006 w sprawie uchwalenia studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Ciepłowody  została podjęta jednomyślnie. 
                                                                                                   Przerwa 
Ad. 6 
Projekt uchwały  w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 
Ciepłowody przedstawił P. Olejnik 
Przew. Rady- wniósł poprawkę naniesioną na wspólnym posiedzeniu komisji aby do 
paragrafu 13 pkt. 7 dopisać po samochodach „i beczek asenizacyjnych” i paragrafu 18 ustęp 2 
rozdział VII ostatni zapis w myślniku wykreślić. 
 Poprawki zostały przyjęte przy 9 głosach za i 1 głosie przeciw. 
P. Olejnik- poinformował, Ŝe regulamin został pozytywnie zaopiniowany przez Powiatowego 
Inspektora Sanitarnego 
R. Sulima- podkreślił, Ŝe wiele punktów tego regulaminu jest nie do zrealizowania a 
nakładają obowiązek na mieszkańców, nie wie czy powinno się go podejmować bo nie moŜe 
być tak, Ŝe uchwała wejdzie w Ŝycie a nie będzie egzekwowana   
Przew. Rady- wszystko zaleŜy od ludzi i organu nadzorującego. Przyjęty regulamin 
spowoduje to co uchwała „śmieciowa” która spowodowała zrobienie porządku ze śmieciami 
na terenie Gminy. W jego opinii jest to zasadne aby tymi sprawami się zajmować i dlatego 
proponuje projekt tej uchwały podjąć  
P. Wójt- jest wiele pracy ale jeŜeli zrobi się precedens to będzie problem a wymóg jest 
ustawowy, lepszy efekt przyniesie przypominanie, pisanie. Pytań i uwag brak. 
Przew. Rady- przedstawił  opinię wspólnego posiedzenia komisji, które pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwał  w sprawie regulaminu utrzymania czystości na terenie Gminy 
Ciepłowody. 



Uchwała nr 172/XXXIV/2006 w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na 
terenie Gminy Ciepłowody wraz z przyjętymi wcześniej poprawkami została przyjęta przy 6 
głosach za, 4 głosach wstrzymujących 
                                                                                                       Przerwa 
Przewodniczący Rady- powitał przybyłego na sesję Przewodniczącego Sejmiku 
Dolnośląskiego- P. Jurcewicza.  
Ad. 7  
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 
problemów alkoholowych na terenie Gminy Ciepłowody na 2006 r. przedstawiła P.  
Szuwarowska   
Przew. Rady- przedstawił opinię wspólnego posiedzenia komisji, które pozytywnie 
zaopiniowały  projekt tej uchwały. 
R. Gluza- zapytał jakie kwestie indywidualnie podejmuje komisja w sprawie rozwiązywania 
problemów alkoholowych  
P. Szuwarowska- poinformowała, Ŝe  wzywa poszczególne osoby na komisję poucza o 
moŜliwości leczenia i gdzie. Osoby z problemem alkoholowym na leczenie muszą wyrazić 
zgodę sami ewentualnie sprawę musi ocenić biegły i wówczas sprawę moŜna skierować do 
sądu  Są to sprawy bardzo trudne do rozwiązania, sądy do tego podchodzą niechętnie, musi 
być duŜo świadków  z czym jest problem i na ogół wnioski są odrzucane. 
R. Gluza- taka choroba ma bezpośredni wpływ na kształtowanie świadomości u dzieci                              
P. Szuwarowska- poinformowała , Ŝe w szkole są prowadzone szkolenia w tym zakresie przez 
specjalistę dla dzieci i rodziców. Dzieci mogą korzystać z terapii jeŜeli rodzina na to się 
zgodzi a tak to poprzez uświadomienie.  Dodała, Ŝe bardzo mało dzieci nie miało styczności z 
alkoholem i to zjawisko jest zatrwaŜające. Na picie jest przyzwolenie społeczne, nie 
przestrzega się zasad sprzedaŜy alkoholu w sklepach czy klubach. 
Przew. Rady- potwierdził wypowiedz Przewodniczącej Komisji aa. 
R. Sulima- zapytał czy są  przypadki i miejsca na terenie Gminy gdzie udowodniono, Ŝe 
sprzedaje się dzieciom alkohol. 
P. Szuwarowska- poinformowała, Ŝe nie stwierdzono i w tej kwestii nie było  doniesień  
Przew. Rady- zaapelował o zgłaszanie takich sytuacji , bo wie, Ŝe na pewno są takie miejsca 
jak równieŜ o sytuacjach rodzin z problemem alkoholowym. 
Więcej uwag i pytań nie zgłoszono. 
Uchwała nr 173/XXXIV/2006 w sprawie przyjęcia Gminnego programu profilaktyki i 
rozwiązywania problemów alkoholowych na terenie Gminy Ciepłowody na 2006r. została 
podjęta jednomyślnie. 
Ad. 8 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu udzielenia pomocy materialnej o charakterze 
socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Ciepłowody przedstawił P. Olejnik. 
Przew. Rady- poinformował o wprowadzonej poprawce na komisji a dotyczyła ona 
wprowadzenia w paragrafie 19 zapisu, Ŝe traci moc uchwała nr 130/XXXV/2005. 
Przedstawił opinię wspólnego posiedzenia komisji które pozytywnie zaopiniowały powyŜszy 
projekt uchwały. Zapytał jak  z wpływem środków z Ministerstwa na ten cel. 
P. Wójt- zapotrzebowanie jest duŜo większe nie w pełni zabezpieczone – 30% tej stawki. 
Kwota jaka wpływa starcza w duŜo mniejszej skali kwotowej na jednego wnioskodawcę. Nie 
są w stanie przekazać na ten cel środków bo to kwota ok. 80.000 zł. 
Przew. Rady- zapytał czy było skierowane zapytanie dlaczego wpływa taka mała kwota. 
P. Wójt- nie pamięta czy było takie wystąpienie ale otrzymano jak inne Gminy jakiś wskaźnik 
tej kwoty o jaką występowano. śadna z gmin nie otrzymała kwoty, która zabezpieczałaby te 
potrzeby   
P. Sekretarz- dodała, Ŝe jeŜeli ktoś ma uprawnienia to nie znaczy, Ŝe musi otrzymać 



P. Wójt- kwestie te potraktowano bardzo hasłowo, później jak i w innych sprawach spada to 
na samorządy robi się tyle ile moŜna, dano tyle ile było moŜliwe, sami nie są w stanie 
wyasygnować większych środków na ten cel.  
Więcej uwag i pytań nie było  
Uchwała nr 174/XXXIV/2005 w sprawie ustaleń regulaminu udzielenia pomocy materialnej o 
charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Ciepłowody została 
podjęta jednomyślnie. 
 
Ad. 9 
 P. Wójt- odniósł się do zapytania Radnego Dmytruka informując, Ŝe informację na temat 
zagroŜeń ptasiej grypy oprócz informacji medialnych dostarczono do instytucji, sołtysów, 
szkół. Kierunkuje się uwagę na zachowanie dzieci. Przewiduje się moŜliwość wydatkowania 
środków z przeznaczeniem na zakup ubrań ochronnych, sprzętu, materiałów do tego typu 
zagroŜeń. 
Omawiano kwestie organizacyjne, choć jak myśli tego typu zagroŜenie u nas nie wystąpi. 
P. Jurcewicz- przedstawił informację o działalności Sejmiku Województwa Dolnośląskiego, 
uchwalonym budŜecie 639 mln zł. Na zadania własne, większość tych środków przeznaczona 
będzie na modernizację dróg i obiektów drogowych oraz na słuŜbę zdrowia tzn. na słuŜbę 
zdrowia tzn szpitale marszałkowskie, które są bardzo zadłuŜone aby to zadłuŜenie tak nie 
rosło. W miesiącu grudniu przyjęto strategię województwa dolnośląskiego do roku 2020. jest 
to bardzo istotny dokument przyszłych lat, które będą dofinansowywane z unii europejskiej 
na lata 2007-2013. Rozpoczęto prace nad jeszcze jednym dokumentem, którego był autorem a 
dotyczy strategii transportowej i komunikacji w województwie dolnośląskim a dotyczy 
uporządkowania i dokończenia inwestycji oraz wydawanych pieniędzy. W roku bieŜącym w 
styczniu rozpoczęto wstępną prezentację załoŜeń do zintegrowanego programu 
wojewódzkiego i regionalnego programu operacyjnego. Na podstawie tych dokumentów będą 
trafiały środki unijne do przedsiębiorstw, gmin, związków gmin, powiatów. 3 lutego 
zakończono zbieranie bazy potencjalnych wnioskodawców, są tu waŜne wnioski między 
innymi dla Gminy Ciepłowody. Jest bark wniosków ponadregionalnych  tzn będą kłopoty z 
odpadami komunalnymi i brak tworzenia związków celowych do konkretnego zadania a 
prawo unijne w tej kategorii jest bardzo surowe. Ten rok w Sejmiku jest bardzo waŜny, trzeba 
zapoznać się ze strategią i składać wnioski i brać udział w konsultacjach związanych z 
regionalnym programem operacyjnym, warto korzystać bo są duŜe pieniądze do wzięcia. 
P. Wójt- poinformował, Ŝe jako gmina teŜ uczestniczymy w 2 programach ale oceny 
programów i projektów jest tak rygorystyczne  i większość projektów wygrywają wielkie 
aglomeracje dlatego trzeba by było coś zrobić w tym kierunku. 
P. Jurewicz- wielkie aglomeracje mają lepiej przygotowane dokumenty, które wyprzedzają w 
rozwiązaniach małe gminy. 
P. Wójt- główną barierą jest teŜ brak posiadania zabezpieczenia gotówkowego gmin. Dobrze 
by było Ŝeby były instytucje, które pozyskiwały by środki dla gmin, oprócz banków wtedy 
gminy mając większe środki mogły by występować o większe programy. 
P. Jurewicz- gminy mogą załoŜyć własny fundusz na określony cel i z tego się finansować, 
jest przeszkoda formalno prawna, która ma się zmienić. Było by to prefinansowanie. 
Przew. Rady- zapytał w kwestii współpracy Marszałka z Wojewodą. 
P. Jurewicz- kaŜde  zmiany mają wpływ na przebieg współpracy, w jego ocenie jest ta 
współpraca dobra. 
Ad.10 
Radna Markowska- zapytała w kwestii wody i prac na wodociągu w Starym Henrykowie na 
dzisiaj. 



P. Fijałkowski- poinformował, Ŝe zamontowano hydrant na końcu wsi na starej 
przepompowni. We wtorek zaplanowano czyszczenie zbiornika i płukanie, spodziewają się, 
Ŝe do 2 tygodni woda powinna być czysta. Z przeprowadzonych rozmów z mieszkańcami 
wynika, Ŝe jest juŜ poprawa jakości wody. 
Radna Markowska- zgłosiła konieczność zamontowania  lub przeniesienia hydrantu w 
Wilamowicach, bo są 2 nitki wodociągowe i na jednej na końcu brak jest hydrantu i nie ma 
tam moŜliwości przepłukania, są problemy z wodą. 
Przew. Rady- zaproponował aby zamontować ten hydrant jeŜeli pozwoli on wykluczyć dalsze 
problemy z wodą. 
P. Fijałkowski- poinformował, Ŝe będzie to miało wpływ na koszty, planowane są 2 hydranty 
a potrzeba ich jest 4, 5 na gminie. Na następnej sesji będzie zmieniany wieloletni plan, jeŜeli 
będą środki to będą starali się to zrobić 
P. Wójt-  jeŜeli to odniesie skutek to znajdą się środki. Przenosić hydrant nie bardzo moŜna 
bo regulują to przepisy p. poŜ.. Proponuje wstrzymać się do przepłukania wodociągu i 
zobaczymy., jak będzie potrzeba to znajdą się środki na postawienie tego hydrantu jeŜeli 
miałoby to wyeliminować tą brudną wodę. 
Przew. Rady- przypomniał  o zarzucie  kierownika ZUK dotyczącym braku informacji nt 
pism kierowanych do Rady i nie przekazywanych do wiadomości Rady. To było na sesji 
grudniowej, myślał, Ŝe sprawa została wyjaśniona ale nie słyszał aby Kierownik w tym 
temacie zabrał głos. Wyjaśnił, Ŝe jest to nieprawda i czekał na przeproszenie Rady za 
wprowadzenie w błąd przez P. Kierownika. 
Radna Markowska- poruszyła kwestię wycięcia drzewa w Wilamowicach, które stoi na 
gminnej drodze i stanowi zagroŜenie a właścicielem jest UG. 
Przew. Rady-  poinformował, Ŝe z puli Rady będą przeznaczone środki na wycinki drzew na 
cmentarzu i w ramach tego naleŜałoby teŜ wyciąć drzewo w Wilamowicach. Osobą 
odpowiedzialną za ścięcie tego drzewa jest P. Kierownik Olejnik. 
Przew. Rady- odczytał opinię radcy prawnego w kwestii samochodu słuŜbowego i podwyŜek 
dla pracowników szkoły. 
P. Szuwarowska- zapytał w nawiązaniu do podjętego regulaminu czy apteka wie o odbiorze 
leków przeterminowanych. Zapytała w kwestii odpadów wielkogabarytowych i ich 
składowania. 
P. Olejnik- odpowiedział, Ŝe apteka ma obowiązek ustawowy odbioru leków 
przeterminowanych. 
Odnośnie odpadów to są wskazane poziomy selekcji, jeśli ktoś w ciągu roku odda 4 kg 
odpadów wielkogabarytowych to moŜe ubiegać się o zniŜki. 
Przew. Rady- poprosił o udzielenie odpowiedzi w tej kwestii na następnym posiedzeniu. 
P. Wójt- poinformował, Ŝe obowiązki mają zarówno konsumenci jak i dystrybutorzy, brak jest 
wiedzy publicznej w tym temacie. 
Przew. Rady- przypomniał radnym o skserowaniu Pitów niezbędnych do oświadczeń 
majątkowych i złoŜeniu oświadczeń majątkowych do końca kwietnia. 
Poinformował, Ŝe jest do wglądu protokół z przeprowadzonej kontroli w OPS. 
Odczytał pismo OSP  Ciepłowody z prośbą o dofinansowanie konkursu p. poŜ w kwocie 200 
zł., które przekaŜe na ten cel 
PrzedłoŜono sprawozdanie z wykonania budŜetu, prosi radnych o zapoznanie się z nim,  
Komisję Rewizyjną o pracę nad sprawozdaniem. Zaznaczył, Ŝe wskazane by było aby osoby 
pełniące funkcje kierownicze i radni informowały przewodniczącego o wyjazdach, bo nie 
ładnie to wygląda, Ŝe do tej pory się nic nie robiło w sprawie budŜetu a potem jest za mało 
czasu. 
Radny Bartusiak- zapytał odnośnie przygotowań do Mistrzostw Tekwondo, powołania 
komitetu organizacyjnego i ewentualnych środków na ten cel. 



P. Wójt- poinformował o spotkaniach organizacyjnych , spotkaniach ze słuŜbami i 
uzgodnieniach. Przygotowania wspólnie ze szkołą przebiegają teŜ pozytywnie. Środki od 
sponsorów spływają, wiele rzeczy udało się pozyskać bardzo tanio lub  nieodpłatnie , pomoc 
finansowa z naszej strony będzie niezbędna. Na następnej sesji poinformują o bilansie i na ten 
rok będziemy myśleć o pomocy finansowej z naszej strony. W czwartek będzie spotkanie 
wszystkich słuŜb na terenie szkoły, chcą się zapoznać z obiektem, jest zabezpieczony system 
łączności ze wszystkimi słuŜbami tak Ŝe wszystko jest zapięte oprócz  zapięcia finansowego. 
Radny Sulima- odnośnie wyjazdów radnych  w sprawach prywatnych czy rodzinnych to  nie 
wie czy ma obowiązek informowania czy to nie jest  ingerowanie w prywatne Ŝycie radnego. 
Przewodniczący Komisji Rew. powierzył mu rolę w zastępstwie i dzisiaj otrzymali 
sprawozdanie a w piątek planowane jest posiedzenie komisji rew. 
Przew. Rady- przypomniał, Ŝe  w ubiegłym roku późno było sprawozdanie, terminy goniły a 
podstawą kontroli wykonania budŜetu nie musi być sprawozdanie i uwaŜa, Ŝe radni powinni 
informować o wyjazdach a nie Ŝeby musiał wydzwaniać, dopytywać się, tak powinno to być 
przyjęte. W statucie nie ma takiego zapisu dlatego uwaŜa, Ŝe jest to błędem. Poinformował, Ŝe 
są radni, którzy usprawiedliwiają swoją nieobecność. 
Przew. Rady- przedstawił pismo Dyrektora szpitala ze Strzelina o którym wspominał P. Wójt. 
na wstępie.  
P. Wójt- chodzi o odpowiedź pisemną w formie uznania, Ŝe przyjmuje naszych pacjentów. 
Było by to korzystne dla tego szpitala w formie ułatwienia poszerzenia kontraktu dla tego 
szpitala, myśli, Ŝe nic nie stoi na przeszkodzie oprócz deklaracji finansowej ale deklaracji co 
do faktów, które mają miejsce. Pismo takie wyśle do szpitala. 
P. Wójt- odczytał informację odnośnie inwestycji w Starym Henrykowie w załączeniu do 
protokołu. 
Przew. Rady- zapytał P. Olejnika, kto jest władny do dostarczenia piasku do posypania 
chodników. 
P. Olejnik- leŜy to w gestii właściciela posesji, ale moŜemy zagwarantować miejsce  i ten 
piasek będzie dostępny dla właścicieli. 
Radny Sulima- miał na myśli 2 rzeczy, po pierwsze aby uniknąć sypania chodników 
popiołem, który po zimie i wysuszeniu spowoduje tuman kurzu , druga rzecz to zrobienie 
paru skrzyń na piasek , co powinno zabezpieczyć posypanie chodników 
Przew. Rady- podkreślił, Ŝe problem będzie do rozwiązania, na jesień moŜna pomyśleć o 
skrzyniach, mamy do tego odpowiednie słuŜby. 
Radna Markowska- zapytała czy po zimie drogi gminne będą naprawiane. Czy jest szansa na 
pozyskanie jakiś środków. 
P. Wójt- pozyskać środków się nie da, jeśli drogowcy będą remontowali drogi powiatowe to 
moŜe  jakoś te drogi połatamy, rozliczając się z nimi w sposób pośredni bo innej moŜliwości 
nie ma. 
Przew. Rady- zapytał w dlaczego nie były odśnieŜane drogi gminne 
P. Wójt- załatwiamy to  nieodpłatnie przy pomocy sprzętu z OKSW Targowica. Warto byłoby 
choć nie jest pewien czy to się sprawdzi, próba partycypacji kwotowej z Zarządem Dróg. 
Przew. Rady- propozycja w przyszłorocznym budŜecie umieszczenia środków na ten cel. 
Radny Sulima- zapytał w kwestii  ustawienia kubłów na ulicach, tym bardziej, ze podjęto juŜ 
regulamin i nacisk na ekologię i czystość to myśli mimo, ze P. Wójt mówił, ze nie da to 
efektów, ustawienia  ich na chodnikach w Ciepłowodach aby śmieci juŜ do nich trafiały a i 
dzieci od małego niech się uczą wrzucać tam śmieci a nie na chodnik. 
Zapytał czy postawienie tych kubłów jest obowiązkiem gminnym czy zakładu usług 
obsługującego gminę. 
P. Wójt- poinformował, Ŝe jest to nasz obowiązek bo mamy podpisaną umowę na odbiór 
śmieci a nie utrzymanie czystości na terenie gminy. 



Poprosi na spotkanie P. Pelca, bo mamy środki w budŜecie  na wystąpienie do Woj. Funduszu 
Ochrony Środowiska o wspomoŜenie zakupu pojemników koszowych dla kaŜdej wsi 
Są 2 kubły koło GOKU i przystanku tylko, Ŝe nic z tego nie wynika. Spróbują to zrobić. 
Przew. Rady- w myśl przyjętego regulaminu zasadnym jest postawienie kubłów na śmieci, 
Poinformował o uchwale RIO o prognozie spłaty długu, która jest pozytywna. 
Podobnie opinia  RIO pozytywna jeśli chodzi o budŜet na 2006 w którym stwierdzono 
uchybienia nie skutkujące stwierdzeniem niewaŜności tej uchwały. 
P. Skarbnik- poinformowała, Ŝe uchybienia te zostaną usunięte na najbliŜszej sesji, wyjaśniła 
na czym polegały te uchybienia. 
Przew. Rady- z okazji Dnia Kobiet złoŜył wszystkim paniom z tej okazji Ŝyczenia 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XXXIV sesję 
Rady Gminy o godz. 16 45                                                                                                                    
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
  


